
Protokół obrad 1 Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Z dnia 30 maja 2011 r. 
 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska 

Obrady prowadzili kolejno:   

 Paweł Czerniewski – Radny Miasta Gdańska 

 Piotr Wysocki – Przewodniczący Rady Piecki-Migowo 

 

 

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Ślubowanie Radnych Dzielnicy. 

3. Powołanie Komisji skrutacyjnej. 

4. Wybór przewodniczącego Rady Dzielnicy. 

5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Dzielnicy. 

6. Wybór Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy. 

7. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad.1 

Sesję Rady Dzielnicy Piecki-Migowo otworzył Radny Miasta Gdańska – Paweł Czerniewski. 

Pogratulował radnym uzyskania mandatu, w tym czasie w obieg poszła lista obecności. 

Prowadzący Sesję zapoznał wszystkich zebranych z porządkiem obrad oraz wspomniał o 

możliwościach powstałej rady dzielnicy. 

 

Ad.2 

Prowadzący obrady przedstawił procedurę składania ślubowania. Najmłodszy z radnych 

Przemysław Malak ma przywilej przeczytania roty. Każdy z obecnych radnych zostaje 

wyczytany w kolejności alfabetycznej i wypowiada słowa „Ślubuję” lub „Ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. 

 

Ad.3 

Zostają wybrani członkowie Komisji Skrutacyjnej : Przemysław Malak, Ewa Ostapska oraz 

Romuald Piekarski. Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej zostaje Przemysław Malak. W 

międzyczasie na I sesje Rady Dzielnicy Piecki-Migowo wchodzi spóźniona pani Halina 

Gostomska, która zobowiązana jest do odczytania roty i ślubowania. Komisja Skrutacyjna 

zostaje poinformowana, że żaden z członków Komisji nie może kandydować w wyborach na 

Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego Rady Dzielnicy oraz w wyborach do Zarządu 

Rady Dzielnicy. 



Rada podjęła Uchwałę Nr I/1/2011, zgodnie z którą powołano Komisję Skrutacyjną Piecki-

Migowo. Uchwała zostaje przegłosowana jednogłośnie. Oryginał uchwały oraz protokół 

komisji skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowią załączniki do protokołu 

 

Ad.4 

Prowadzący obrady zwróciła się o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Dzielnicy. 

Zgłoszony zostaje radny Bogusław Heger oraz radny Piotr Wysocki. Oboje wyrażają zgodę 

na kandydowanie. 

Po przeprowadzeniu procedury głosowania tajnego Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

przedstawił Radzie jego wyniki.  

W głosowaniu wzięło udział dwadzieścia jeden osób. Oddano dwadzieścia jeden głosów 

ważnych. Za wyborem pana Piotra Wysockiego głosowało siedemnaście osób, cztery osoby 

głosowały za wyborem pana Bogusława Hegera. 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/02/2011, zgodnie z którą Przewodniczącym Rady Dzielnicy 

Piecki-Migpwo wybrany został pan Piotr Wysocki.  

Radny Miasta Gdańska Paweł Czerniewski pogratulował przewodniczącemu Piotrowi 

Wysockiemu i przekazał mu dalsze prowadzenie obrad 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady 

Dzielnicy. 

Zgłoszono kandydaturę radnej Alicji Chorzelskiej-Pytlak, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. Następnie zgłoszono Bogusława Hegera, który nie wyraził zgody oraz pana 

Rafała Andrzejewskiego, który jak pani Alicja wyraził zgodę na kandydowanie. 

Po przeprowadzeniu procedury głosowania tajnego Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

przedstawił Radzie jego wyniki.  

W głosowaniu wzięło udział dwadzieścia jeden osób. Na panią Alicję Chorzelską-Pytlak 

oddano dwadzieścia jeden głosów ważnych. Za jej wyborem głosowało szesnaście osób, sześć 

osób głosowało na pana Rafała Andrzejewskiego 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/03/2011, zgodnie z którą Wiceprzewodniczącą Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo została wybrana Pani Alicja Chorzelska-Pytlak. 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczących Zarządu 

Rady Dzielnicy. 

Zgłoszono kandydaturę radnego Floriana Wojciechowskiego, Bogusława Hegera i Mariana 

Leśkowa, wszyscy wyrażają zgodę na kandydowanie. Zgłoszono także kandydaturę Pani 

Beaty Jankowiak i Roberta Janickiego, którzy nie wyrażają zgody na kandydowanie. Po 

przeprowadzeniu procedury głosowania tajnego Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

przedstawił Radzie jego wyniki. Pan Romuald Piekarski zapytał o kompetencje, jakie posiada 

Przewodniczący Zarządu. Odpowiedzi udzielił mu Paweł Kordowski oraz  Bogusław Heger. 

Po przeprowadzeniu procedury głosowania tajnego Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

przedstawił Radzie jego wyniki.  

W głosowaniu wzięło udział dwadzieścia jeden osób. Oddano dwadzieścia jeden głosów 

ważnych. Za wyborem pana Floriana Wojciechowskiego głosowało piętnaście osób, za 

wyborem pana Bogusława Hegera  pięc osób i na pana Leśkowa głosowała jedna osoba. 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/04/2011, zgodnie z którą Przewodniczącym Zarządu Rady 

Dzielnicy zostaje Florian Wojciechowski. 

 



Ad.7 

Przewodniczący Rady zwróciła się do Przewodniczącego Zarządu Radu Dzielnicy Piecki-

Migowo o pisemny wniosek ze wskazaniem kandydata na Zastępcę Przewodniczącego 

Zarządu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. Wskazana została pani Beata Jankowiak. 

Po przeprowadzeniu procedury głosowania tajnego Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

przedstawił Radzie jego wyniki.  

W głosowaniu wzięło udział dwadzieścia jeden osób. Oddano dwadzieścia jeden głosów 

ważnych/ Za wyborem pani Beaty Jankowiak było czternaście osób, przeciw siedem osób. 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/05/2011, zgodnie z którą wiceprzewodniczącą Zarządu Rady 

Dzielnicy zostaje Beata Jankowiak. 

 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Piotr Wysocki zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o :Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo i ustalenia zakresów ich działania oraz powołania składów 

osobowych Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Wniosek zostaje poddany pod głosowanie, przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady prosi o zapoznanie się z uchwałą Nr Nr I/06/2011 (kopia w 

załączniku), ponieważ nie każdy posiada uchwałę w wersji papierowej poproszono o 

zrobienie kopii uchwały Nr I/06/2011. Paweł Kordowski – pracownik Urzędu Miejskiego 

wychodzi z Sali obrad, aby zrobić kopie uchwały, w tym czasie ogłoszona zostaje przerwa.  

Po zapoznaniu się z uchwałami radni proszeni są o zgłaszanie swoich uwag do zakresu 

działań poszczególnych komisji, takich jak : 

 Samorządu, Bezpieczeństwa i Ładu Publicznego 

 Edukacji, Kultury, Sportu i  i Promocji Dzielnicy 

 Rozwoju Przestrzennego  i Ochrony Środowiska 

 Strategii i Budżetu 

 Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 

Pan Romuald Piekarski zgłasza wniosek, aby w par. 1 pkt. 3 słowo „ściśle” nie znajdowało 

się przy słowie „współpraca”. Radni głosują, cztery osoby zagłosowały za, piętnaście przeciw 

oraz cztery  osoby  wstrzymały się od głosu. Słowo „ściśle” zostaje w par. 1 pkt. 3. 

Pan Andrzej Ciesielski uważa, że powinniśmy zgłosić poprawki i dopiero na następnym 

posiedzeniu Rady przegłosować uchwałę, już z naniesionymi poprawkami. Wówczas pan 

Florian Wojciechowski zawiera głos cytując paragraf 26 z uchwały NR XLIX/1489/2002 

Rady Miasta Gdańska z dnia 23 maja 2002 roku : 

 

§ 26 

1. Uchwała organu jednostki pomocniczej sprzeczna z prawem jest niewaŜna. 

2. O nieważności uchwały w całości lub w części orzeka Zarząd Miasta Gdańska 

w terminie nie dłuższym niż 60 dni od daty doręczenia uchwały. 

3. Stwierdzenie nieważności uchwały przez Zarząd Miasta powinno zawierać 

uzasadnienie oraz pouczenie o dopuszczalności odwołania się do Rady Miasta 

Gdańska w terminie 30 dni od daty otrzymania. 

4. W przypadku nieistotnego naruszenia prawa, Zarząd Miasta nie stwierdza 

nieważności uchwały, ograniczając się do wskazania, iż uchwałę wydano 

z naruszeniem prawa i wynikającym z tego faktu obowiązkiem dokonania wskazanych zmian. 

 

 

 



Pan Andrzej Ciesielski zgłasza wniosek, aby w paragrafie 2/II punkt 8 zrezygnować z słów 

„w dziedzinie”. Słowa te natomiast zostały już dawno usunięte z uchwały, o czym informuje 

Przewodniczący Piotr Wysocki, natomiast posiadamy wcześniej wydaną kopie uchwały. 

Pan Andrzej Ciesielski ponownie zgłasza wniosek, aby przy III Komisji (Komisja Rozwoju 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska) dodać kolejny punkt, odnoszący się do sprzedaży 

gruntów na terenie dzielnicy. Wniosek nie zostaje przegłosowany. Trzy osoby były za, trzy 

przeciw, piętnaście się wstrzymało od głosu. 

Kolejnym wnioskiem Pana Andrzeja Ciesielskiego – dodanie słów „opiniowanie i 

inicjowanie” do punktu III/17 paragraf drugi. 

Wniosek zostaje przyjęty bezwzględną  ilością głosów. 

Kolejnym wnioskiem jest wniosek o dodanie punktu „Opiniowanie warunków zabudowy i 

zagospodarowania terenu” do kompetencji Komisji Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska. Wniosek zostaje przyjęty, osiemnaście osób głosowało za przyjęciem wniosku, 

trzy osoby były przeciw. 

Wniosek o pominięcie konkretnych lat w paragrafie 2 IV/1 - Przygotowanie wniosków do 

„Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2011-2016”. Wniosek zostaje 

przyjęty, przegłosowany jednogłośnie. 

Pani Maria Jagoda-Madalińska wnioskuje, aby komisja Spraw Społecznych i Ochrony 

Zdrowia podzielona została na Komisję Spraw Społecznych i Komisję Ochrony Zdrowia. 

Uchwała nie została przyjęta, szesnaście osób było przeciw, jedna za, cztery osoby 

wstrzymały się od głosu. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia zostaje w swoim 

pierwotnym stanie. 

Ostatnim już wnioskiem, był wniosek o możliwość zasiadania w każdej Komisji maksymalnie 

dziewięciu radnych. Wniosek zostaje przyjęty, dwadzieścia osób za, jedna osoba przeciw. 

Z naniesionymi poprawkami jednogłośnie przegłosowano uchwałę Nr I/06/2011 

 

Ad.9 

Na tym zamknięto obrady 1 Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w dniu  30 maja 2011 r.       

30 listopada 2010 r.  

O terminie następnej sesji radni zostaną powiadomieni w przeciągu dwóch dni. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  

Piecki-Migowo 

Piotr Wysocki 


